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        * 
 Zapisnik  25. sjednice Gradskog vijeća Grada Crikvenice 

održane dana 28. studeni 2023. 
 u 18,00 sati 

    
NAZOČNI VIJEĆNICI: 
IVAN ANTIĆ, GRACIAN ČOP, IGOR IVANČIĆ, BRANKO KLEKOVIĆ, IVAN SMOJVER, 
VEDRAN ANTIĆ, VESNA CAR SAMSA, ZDRAVKO PERNAR, KARLA KNEŽEVIĆ, DALIBOR 
LATIN, DAMIR LJUBANOVIĆ, DINA DOMIJAN, VIKTOR JURIĆ, GORDAN RAGUŽ. 
 
 
 
SJEDNICI SU NAZOČNI : 
 
Gradonačelnik Grada Crikvenice Damir Rukavina, zamjenica gradonačelnika Ivona Matošić 
Gašparović, pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti i lokalnu samoupravu 
Jasminka Citković, pročelnica Upravnog odjela za financije Jasna Perhat,  pročelnica Upravnog 
odjela za investicije, prostorno uređenje i imovinu Vjekoslava Glavan, pročelnik Upravnog odjela 
za komunalni sustav i zaštitu okoliša Mario Zubčić,  Deniss Beganović predstavnik Bošnjačke 
manjine u Crikvenici, Desirre Pečaver – ravnateljica Osnovne škole Zvonka Cara, Daliborka 
Todorović – ravnateljica Osnovne škole Vladimira Nazora Crikvenica, direktor EKO Murvice 
Mario Jelčić, direktor VIO Žrnovnica Igor Uremović, zapovjednik JVP Grada Crikvenice Robert 
Hrelja, ravnateljica Javne ustanove knjižnice i čitaonice Irena Krmpotić, Martina Magaš - 
ravnateljica Dječji vrtić Radost Crikvenica, ravnateljica Ustanove u kulturi dr. Ivan Kostrenčić  
Andrea Car Avdagić,  Iva Gizelj - Dubravka Pobor - stručna referentica za pripremu sjednica 
gradskog vijeća i kolegij gradonačelnika. 
 
 

Aktualni sat 
 
Gordan Raguž postavlja pitanje na koji način ove godine spriječiti devastaciju adventskog 
parka. Zamjenica gradonačelnika navodi da je to jedan od problema. Sami počinitelji hvale se 
na portalima o učinjenom pa se mora apelirati i na roditelje jer su počinitelji maloljetni. Kućicu 
Djeda božićnjaka koja je bila devastirana premjestili smo na osvjetljeniji dio koji je sigurniji.  
Drugo je pitanje što se dešava sa plivalištem, odnosno kada se planira gradnja bazena. 
Pročelnica Vjekoslava Glavan odgovara da je projekt za bazen napravljen i da nije predviđeno 
natkrivanje bazena. Izgradnjom lukobrana bazen je ostao zatvoren te je cirkulacija vode slaba. 
Gradnjom se predviđa ugradnja cijevi koje bi omogućile cirkulaciju mora. Bazen će biti otvorenog 
tipa. 
 
Zdravko Pernar naglašava da je jugo napravilo veliku štetu na plažama i da su u parku srušena 
drva. Postavlja pitanje kada će biti sanacija. Zamjenica gradonačelnika odgovara da se je 
oformio tim koji će obići cijelu obalu i utvrditi nastalu štetu te će se vezano za ugovor o 
održavanju pomorskog dobra prići sanaciji. Sredstva će se namiriti iz proračunske pričuve. 
Direktor EKO Murvice  Mario Jelčić naglašava da je ispred hotela International srušen veliki bor 
i prišlo se je procjeni situacije. Uključili smo više stručnjaka koji će odlučiti što sa borom. 
 
Branko Kleković traži pisani odgovor u svezi skloništa životinja a vezano za dva članka koja 
su objavljena u novinama. Drugo je pitanje da li je Grad što poduzeo u svezi osiguravanja mjesta 
za umirovljenike s našeg područja kada se radi o izgradnji Županijskog doma za umirovljenike 
u Kostreni. Treće je pitanje zašto Gradsko vijeće nije razmatralo Izvješće Policijske postaje za 
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2022. godinu. Četvrto je pitanje zašto se svake godine osigiravaju sredstva za pristup invalida 
Gradskoj upravi a još se nije po tome ništa učinilo. Pročelnik Mario Zubčić odgovara da se je 
zatražilo očitovanje od Veterinarske stanice te ukoliko su navodi iz novina točni prići će se 
raskidanju ugovora. Zamjenica gradonačelnika odgovara da je Grad već imao spreman projekt 
dnevnog boravka , međutim kako je išao projekt sa Kostrenom mi sa našom idejom nismo išli 
dalje. Sredstva koja će se uložiti su ogromna te smo tražili dopunsku dokumentaciju kako bi se 
pripremili prije donošenja odluke. Svatko od sudionika participira kroz kapitalnu pomoć ali i 
zajedničko upravljanje. Kada dobijemo dopunu dokumentaciji  donijeti će se odluka. Nadalje 
odgovara da Izvješće PP prema Gradskom vijeću nije zakonska obveza međutim  zamoliti ćemo 
načelnika o prezentiranju izvješća kako bi Gradsko vijeće bilo upoznato sa sigurnosnom 
situacijom na području Grada. Prilaz za invalide zgradi Gradske uprave ima puno problema 
Zgrada je na više katova, prilaz je dosta loš, prostor je nedostatan za izgradnju lifta. Rješenje 
se i dalje traži. 
 
Gracian Čop postavlja pitanje kako će se i kada sanirati šteta od juga u uvali Havišće u 
Jadranovu. Nadalje je problem što se u uvali Grabrova  zadržava na prometnici voda. More se 
povuče a na prometnici ostanu lokve. Pročelnica Vjekoslava Glavan odgovara da je u izradi 
projektna dokumentacija za sanaciju žala u Havišću. Na projektu se radi ali je uvala izložena 
stalnom djelovanju mora. Kod Grabrove je situacija da je obala dignuta a prometnica je ostala 
ista. Potreban je zaseban projekt kojim će se dignuti kvota prometnice. 
 
Vedran Antić postavlja pitanje da li je ulica Vladimira Nazora u nastavku Emila Antića 
jednosmjerna i zimi. Drugo je pitanje kada će se  izvršiti popis nelegalnih objekata. Zamjenica 
gradonačelnika odgovara da će ulica prema Selcima biti dugoročno jednosmjerna. Na spajanju 
sa ulicom A. Barca biti će postavljeni u sezoni podizni stupići, kao bi se do Selaca dobilo pravu 
šetnicu. Što se tiče rušenja nelegalnih objekata isto predviđa novi zakon. Ići će se u popis svih 
nelegalnih objekata na području grada. 
 
Damir Ljubanović postavlja pitanje što je sa vertikalnom signalizacijom prema Zoričićima i kada 
se u Zoričićima planira 2. faza izgradnje groblja. Zamjenica gradonačelnika obrazlaže da se radi 
o smeđoj signalizaciji koja se parcijalno rješava. Mario Jelčić odgovara da se radi na pregledu 
troškovnika za 2. fazu groblja u Zorićima te će se temeljem toga odlučiti o početku 2. faze 
gradnje groblja zajedno sa Gradom, jer se nove potrebe već iskazuju. 
 
Knežević Karla naglašava problem podizanja vreća za smeće i moli da li se može uvesti radno 
vrijeme jedne od subota za izdavanje istih, što je potrebno sa zve koji su vikendom u Crikvenici. 
Nadalje postavlja pitanje da li je planom košnje EKO Murvice predviđena košnja u Dubračinu. 
Mario Jelčić odgovara da je mali broj korisnika koji traže vreće da bi se za njih uvodilo radno 
vrijeme subotom. Za košnju se koriste vanjski korisnici i ista će se vršiti na proljeće. 
 
Dalibor Latin postavlja pitanje o otežanom prometovanju u Gornjem kraju za vrijeme izvođenja 
radova aglomeracije i da li postoji kakva alternativa. Igor Uremović, direktor VIO odgovara da je 
problem Dolac  te naglašava da je prometna signalizacija dogovorena ali je još uvijek promet 
otežan. Pokušati ćemo probiti neke alternativne puteve za Dolac i ulicu Ladvić. 
 
Igor Ivančić postavlja pitanje zašto je program za ovogodišnji Advent slabiji nego prošle godine 
i zašto turistička zajednica nije uključena u isti. Drugo je pitanje da li se ide u obnove tendi na 
trgu u Crikvenici kako je bilo obećano. Smatra da je mjesni odbor trebao dobiti dokumentaciju 
jer ljude zanima izgled tendi. Zamjenica gradonačelnika odgovara da je to subjektivno mišljenje, 
da je program bogat, da je veliki broj radionica koji je popunjen što znači da je interes građana 
dobar, klizalište se sprema, a TZ je uključena u program Adventa. Kada se radi o tendama 
odabrali smo rješenje koje zadovoljava sve zahtjeve. „V“ konstrukcija mora ostati jer njem bi 
uklanjanjem došlo do vidnih oštećenja samoga trga. Svim je ugostiteljima prezentirano rješenje 
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Radi se o tri djela postavljanja tendi – Inter, dio na samom trgu, butik hotel sa Leutom. Rješenja 
se mogu poslati i mjesnom odboru. 
 
Jurić Viktor postavlja pitanje saniranja stanja ulice Milovana Muževića prema Kačjaku na dijelu 
gdje se voda od kiše preljeva ljudima u okućnice. Drugo je pitanje što će se učiniti sa zabranom 
mobitela u školama. Mario Zubčić odgovara da je problem preljevanja vode u ulici Milovana 
Muževića poznat i da će se nastojati riješiti problem. Zamjenica gradonačelnika odgovara da 
nije u našim školama postojao izražajniji problem da bi se išlo na zabranu nošenja mobitela. U 
kućni red je uvedeno da se za vrijeme nastave mobilni uređaji ne upotrebljavaju i do sada nije 
bilo kršenja kućnog reda. Ravnateljica OŠ Zvonaka Cara Desirre Pečaver dodaje da se mobitel 
može imati ali da mora biti ugašen. Nekih većih poteškoća nismo imali. 
 
Dina Domijan ima primjedbu na raspisani natječaj za pomoćnika direktora EKO Murvice. U 
uvjetu stoji samo tri godine radnog iskustva ne navodeći gdje. Postavlja pitanje u čemu se 
razlikuje pravilnik o sistematizaciji radnih mjesta od starog pravilnika. Mario Jelčić odgovara da 
je natječej raspisan prema sistematizaciji radnih mjesta. 
 
Ivan Smojver postavlja pitanje koja je južna granica Gradske plaže koja je predmet sporne 
koncesije. Što je sa autobusnom stanicom u Jadranovu. Što se poduzima u ulici Selina U 
Jadranovu. Pročelnica Vjekoslava Glavan odgovara da granica plaže ide po skinutoj ogradi. 
Mario Zubčić obrazlaže da je spreman troškovnik za autobusnu stanicu i da će se ista riješiti 
početkom godine jer su radovi stavljeni u plan održavanja. Za ulicu Selina plaćena je dozvola 
za prekop i riješiti će se idućih dana. 
 
Vesna Car Samsa postavlja pitanje tko održava stepenice za ulaz u more na plivalištu koje su 
jako kliske te je otežan ulazak u more. Zamjenica gradonačelnika odgovara da će se to riješiti 
kroz male komunalne akcije. 
 
 
Nakon aktualnog sata Dubravka Pobor izvršila je prozivku , a predsjednica je utvrdila da je 
sjednici nazočno 14 vijećnika.  
Predsjednica Gradskog vijeća predložila je dnevni red koji su vijećnici jednoglasno sa 14 
sglasova ZA prihvatili. 
 
 

    D n e v n i   r e d  
 

1. Verifikacija Zapisnika 24. sjednice Gradskog vijeća Grada Crikvenice, 

2. Prijedlog odluke o načinu pružanja javne usluge skupljanja komunalnog otpada na području 

Grada Crikvenice (izvjestitelj: pročelnik Mario Zubčić) 

3. Izvještaj o poslovanju  Zračne luke Rijeka za 2022.godinu (izvjestitelj: direktor Zračne luke 

Tomislav Palalić) 

4. Izvještaj o poslovanju  VIO Žrnovnica Crikvenica Vinodol d.o.o. za 2022. godinu (izvjestitelj: 

direktor Igor Uremović) 

5. Izvještaj o poslovanju  EKO Murvica d.o.o. za 2022. godinu (izvjestitelj:direktor Mario Jelčić) 

6. A) Prijedlog odluke o osnivanju Savjeta mladih Grada Crikvenice 

B) Prijedlog javnog poziva za isticanje kandidatura za izbor članova Savjeta mladih Grada 

Crikvenice  (izvjestiteljica: pročelnica Jasminka Citković) 

7. Prijedlog odluke o donošenju VII.ID PPUGC-a (izvjestiteljica:pročelnica Vjekoslava Glavan) 

8. Prijedlog odluke – III.ID UPU-a Dramalj centar (izvjestiteljica:pročelnica Vjekoslava Glavan) 

9. Prijedlog odluke o raspodjeli financijskog rezultata Grada Crikvenice za 2022.godinu 

(izvjestiteljica:pročelnica Jasna Perhat), 
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10. Prijedlog odluke o ukidanju statusa javnog dobra k.o. Crikvenica, Ulica Br. dr. Sobol 

(izvjestiteljica: pročelnica Vjekoslava Glavan) 

11. Prijedlog odluke o ukidanju statusa javnog dobra Gromačine 1 (izvjestiteljica: pročelnica 

Vjekoslava Glavan) 

12. Prijedlog odluke o ukidanju statusa javnog dobra Gromačine 2 (izvjestiteljica: pročelnica 

Vjekoslava Glavan)  

13. Prijedlog odluke o ukidanju statusa javnog dobra Lunkovo (izvjestiteljica: pročelnica 

Vjekoslava Glavan) 

14. Prijedlog odluke o ukidanju statusa javnog dobra Sv. Jakov (izvjestiteljica: pročelnica 

Vjekoslava Glavan) 

15. Prijedlog odluke o ukidanju statusa javnog dobra Sopaljska (izvjestiteljica: pročelnica 

Vjekoslava Glavan) 

16. Referat Komisije za izbor i imenovanja: 

- Prijedlog rješenja o razrješenju i imenovanju člana, potpredsjednika i predsjednika  

Odbora za zaštitu okoliša i prostorno planiranje, 

(izvjestitelj: predsjednik Komisije za izbor i imenovanja Zdravko Pernar) 

 

 

TOČKA 1. Verifikacija Zapisnika 24. sjednice Gradskog vijeća Grada 

Crikvenice 
 
Vijećnici su sa 14 glasova ZA donijeli  
ZAKLJUČAK 
Verificira se Zapisnik sa 14. sjednice Gradskog vijeća. 
 
 

TOČKA 2. Prijedlog odluke o načinu pružanja javne usluge skupljanja 
komunalnog otpada na području Grada Crikvenice  
 
Izvjestiteljica pod točkom dnevnog reda bila je Sonja Polonijo.  
Predsjednica je upoznala nazočne da je Odbor za Statut i poslovnik dao dva amandmana na 
Prijedlog odluke, koje je gradonačelnik prihvatio te su postali sastavni dio Prijedloga odluke. 
 
AMANDMAN 1.  U članku 5. stavak 1.  brišu se riječi „stvarnog korisnika nekretnine“ i stavljaju 
riječi „stvarni korisnik nekretnine“ 
OBRAZLOŽENJE: U članku 5. stavak 1. trebalo je prenijeti tekst iz članka 70. stavak 1. Zakona 

o gospodarenju otpadom NN 84/21. pri čemu je došlo do pogrešne upotrebe padeža. 

 
AMANDMAN 2.  Članak 51. mijenja se i glasi: 
„Kad više Korisnika javne usluge koristi zajednički spremnik, ugovorna kazna može se naplatiti 
samo onom korisniku za kojeg je utvrđeno postupanje protivno ugovoru.“ 
OBRAZLOŽENJE:  Ustavni sud RH je Odlukom  Br:U-I-2934/2022 od 14. studenog ukinuo 

članak 72. stavak 4. Zakona o gospodarenju otpadom NN 84/21. tako da je članak 51. Prijedloga 

odluke o načinu pružanja javne usluge trebalo uskladiti. 

U raspravi je sudjelovala predsjednica Gradskog vijeća. 

Vijećnici su sa  
14 glasova ZA 
0 SUZDRŽANIH glasova 
0 glasova PROTIV 
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Prihvatili Prijedlog i donijeli 
 
O D L U K U 
o načinu pružanja javne usluge skupljanja komunalnog otpada na području Grada Crikvenice 
(tekst odluke KLASA: 363-01/23-01/34, UR.BROJ:2170-5-06/04-8 prileži Zapisniku i čini njegov 
sastavni dio) 
 

TOČKA 3. Izvještaj o poslovanju  Zračne luke Rijeka za 2022.godinu  
 

Direktor Zračne luke Rijeka Tomislav Palalić podnio je Izvješće o poslovanju Zračne luke Rijeka 

za 2022. godinu. 

U raspravi je sudjelovao Zdravko Pernar. 

Članovi Gradskog vijeća primili su izvješće na znanje. 

 

TOČKA 4. Izvještaj o poslovanju  VIO Žrnovnica Crikvenica Vinodol d.o.o. za 

2022. godinu  

 
Direktor VIO Žrnovnica Igor Uremović podnio je Izvješće o poslovanju VIO Žrnovnica Crikvenica 

Vinodol d.o.o. za 2022. godinu. 

U raspravi je sudjelovao Zdravko Pernar. 

Članovi Gradskog vijeća primili su izvješće na znanje. 

 

TOČKA 5. Izvještaj o poslovanju  EKO Murvica d.o.o. za 2022. godinu 
 

Direktor EKO Murvica d.o.o. Mario Jelčić podnio je Izvješće o poslovanju EKO Murvica d.o.o. 

za 2022. godinu. 

Članovi Gradskog vijeća primili su izvješće na znanje. 

 

TOČKA 6. A) Prijedlog odluke o osnivanju Savjeta mladih Grada Crikvenice 

B) Prijedlog javnog poziva za isticanje kandidatura za izbor članova 

Savjeta mladih Grada Crikvenice   
 

Uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda dala je pročelnica Jasminka Citković. 

Obrazložila je da su na sjednici Odbora za izbor i imenovanje jednoglasno  predloženi slijedeći 

AMANDMANI: 

 

1. U točki 3. Prijedloga javnog poziva za isticanje kandidatura za izbor članova Savjeta 

mladih Grada Crikvenice, u stavku 1., podstavak 6. iza riječi: „mladih)“ u zagradi, dodaju 

se riječi: „s prebivalištem na području grada Crikvenice).“ 

2. U točki 4. Prijedloga javnog poziva za isticanje kandidatura za izbor članova Savjeta 

mladih Grada Crikvenice, u stavku 5. umjesto riječi „predsjednik podmlatka političkih 

stranaka“ trebaju stajati riječi „osoba ovlaštena za zastupanje političke stranke“. 

Prihvaćajući amandmane vijećnici su sa  

Vijećnici su sa  
14 glasova ZA 
0 SUZDRŽANA glasa 
0 glasova PROTIV 
Prihvatili Prijedlog i donijeli 
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ODLUKU 

O osnivanju Savjeta mladih Grada Crikvenice  kao i tekst javnog poziva za isticanje kandidatura 

za izbor članova Savjeta mladih Grada Crikvenice   

(tekst Odluke KLASA:024-01/23-01/14, UR.BR.2170-5-04/01-23-8 prileži Zapisniku i čini njegov 

sastavni dio) 

 

TOČKA 7. Prijedlog odluke o donošenju VII.ID PPUGC-a  

 
Izvjestiteljica pod točkom dnevnog reda bila je pročelnica Vjekoslava Glavan. 

U raspravi su sudjelovali Gordan Raguž, Ivan Smojver, Dina Domijan, zamjenica gradonačelnika 

Ivona Matošić Gašparović. 

 

Vijećnici su sa  
10 glasova ZA 
4 SUZDRŽANA glasa 
0 glasova PROTIV 
Prihvatili Prijedlog i donijeli 
 
O D L U K U 
o donošenju VII.izmjena i dopuna  prostornog plana uređenja Grada Crikvenice  

(tekst odluke KLASA: 350-01/21-01/01, UR.BROJ:2170-5-07/01-23-160 prileži Zapisniku i čini 
njegov sastavni dio) 
 

Gradonačelnik Grada Crikvenice napustio je sjednicu Gradskog vijeća. 

 

TOČKA 8. Prijedlog odluke – III.ID UPU-a Dramalj centar  
 

Izvjestiteljica pod točkom dnevnog reda bila je pročelnica Vjekoslava Glavan. 

Predsjednica Gradskog vijeća upoznala je nazočne da je na Prijedlog odluke amandman dao 
Odbor za prostorno planiranje i zaštitu okoliša koji je gradonačelnik prihvatio te je isti postao 
sastavni dio Prijedloga odluke. 
 
AMANDMAN :Utvrđuje se amandman na članak 4., stavak 1., alineja 5. Odluke, na slijedeći 
način: 
Umjesto “-izmjena granice Komunalne luke Pazdehova”, treba glasiti: 
“-izmjena granice luka otvorena za javni promet lokalnog značaja Pazdehova (Dramalj)“ 
OBRAZLOŽENJE: Odbor za zaštitu okoliša i prostorno planiranje raspravljao je o Prijedlogu 
odluke o izradi III.izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja Dramalj centar, te predlaže 
da se u prijedlogu Odluke naziv luke Pazdehova uskladi sa važećim nazivom luke, pošto ista u 
sadašnjem nazivu nije registrirana kao Komunalna, već je to luka otvorena za javni promet 
lokalnog značaja. 
Slijedom toga Odbor predlaže da se tako prikazane izmjene Prijedloga odluke, vezano na 
usklađenje naziva u obliku amandmana Odbora dostave Predlagatelju sa prijedlogom da ih se 
prihvati kao sastavni dio odluke o izradi III.izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja 
Dramalj centar. 
  
Vijećnici su sa  
10 glasova ZA 
4 SUZDRŽANA glasa 
0 glasova PROTIV 



7 

 

Prihvatili Prijedlog i donijeli 
 
O D L U K U 
o izradi III. izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja Dramalj centar 
(tekst odluke KLASA: 350-01/23-01/14, UR.BROJ:2170-5-07/01-23-19 prileži Zapisniku i čini 
njegov sastavni dio) 
 

Gordan Raguž opravdano je napustio sjednicu te je utvrđen kvorum od 13 članova Gradskog 

vijeća. 

 

TOČKA 9. Prijedlog odluke o raspodjeli financijskog rezultata Grada 

Crikvenice za 2022.godinu  
 

Prijedlog odluke obrazložila je pročelnica Jasna Perhat. 

 

Vijećnici su sa  
13 glasova ZA 
0 SUZDRŽANIH glasa 
0 glasova PROTIV 
Prihvatili Prijedlog i donijeli 
 
O D L U K U 
o raspodjeli financijskog rezultata Grada Crikvenice za 2022.godinu  

(tekst odluke KLASA: 400-01/23-01/52, UR.BROJ:2170-5-05/01-23-4 prileži Zapisniku i čini 
njegov sastavni dio) 
 

 

TOČKA 10. Prijedlog odluke o ukidanju statusa javnog dobra k.o. Crikvenica, 

Ulica Br. dr. Sobol  
 

Prijedlog odluke obrazložila je pročelnica Vjekoslava Glavan. 

 

Vijećnici su sa  
10 glasova ZA 
3 SUZDRŽANA glasa 
0 glasova PROTIV 
Prihvatili Prijedlog i donijeli 
 
O D L U K U 
o ukidanju statusa javnog dobra k.o. Crikvenica, Ulica Br. dr. Sobol  

(tekst odluke KLASA: 940-01/23-01/34, UR.BROJ:2170-5-07/05-23-12 prileži Zapisniku i čini 
njegov sastavni dio) 
 

TOČKA 11. Prijedlog odluke o ukidanju statusa javnog dobra Gromačine 1  
 

Prijedlog odluke obrazložila je pročelnica Vjekoslava Glavan. 
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Vijećnici su sa  
10 glasova ZA 
3 SUZDRŽANA glasa 
0 glasova PROTIV 
Prihvatili Prijedlog i donijeli 
 
O D L U K U 
o ukidanju statusa javnog dobra Gromačine 1 

(tekst odluke KLASA: 944-02/22-01/16, UR.BROJ:2170-5-07/05-23-9 prileži Zapisniku i čini 
njegov sastavni dio) 
 

TOČKA 12.Prijedlog odluke o ukidanju statusa javnog dobra Gromačine 2  
 

Prijedlog odluke obrazložila je pročelnica Vjekoslava Glavan. 

 

Vijećnici su sa  
10 glasova ZA 
3 SUZDRŽANA glasa 
0 glasova PROTIV 
Prihvatili Prijedlog i donijeli 
 
O D L U K U 
o ukidanju statusa javnog dobra Gromačine 2  

(tekst odluke KLASA: 944-02/23-01/04, UR.BROJ:2170-5-07/05-23-10 prileži Zapisniku i čini 
njegov sastavni dio) 
 

 

TOČKA 13. Prijedlog odluke o ukidanju statusa javnog dobra Lunkovo  
 

Prijedlog odluke obrazložila je pročelnica Vjekoslava Glavan. 

 

Vijećnici su sa  
10 glasova ZA 
3 SUZDRŽANA glasa 
0 glasova PROTIV 
Prihvatili Prijedlog i donijeli 
 
O D L U K U 
o ukidanju statusa javnog dobra Lunkovo 

(tekst odluke KLASA: 940-01/23-01/34, UR.BROJ:2170-5-07/05-23-13 prileži Zapisniku i čini 
njegov sastavni dio) 
 

 

TOČKA 14. Prijedlog odluke o ukidanju statusa javnog dobra Sv. Jakov  
 

Prijedlog odluke obrazložila je pročelnica Vjekoslava Glavan. 

 

Vijećnici su sa  
10 glasova ZA 
3 SUZDRŽANA glasa 
0 glasova PROTIV 
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Prihvatili Prijedlog i donijeli 
 
O D L U K U 
odluke o ukidanju statusa javnog dobra Sv. Jakov 

(tekst odluke KLASA: 943-01/23-01/02, UR.BROJ:2170-5-07/05-23-9 prileži Zapisniku i čini 
njegov sastavni dio) 
 

 

TOČKA 15. Prijedlog odluke o ukidanju statusa javnog dobra Sopaljska  

 
Prijedlog odluke obrazložila je pročelnica Vjekoslava Glavan. 

 

Vijećnici su sa  
10 glasova ZA 
3 SUZDRŽANA glasa 
0 glasova PROTIV 
Prihvatili Prijedlog i donijeli 
 
O D L U K U 
o ukidanju statusa javnog dobra Sopaljska  

(tekst odluke KLASA: 940-01/23-01/34, UR.BROJ:2170-5-07/05-23-14 prileži Zapisniku i čini 
njegov sastavni dio) 
 

TOČKA 16. Referat Komisije za izbor i imenovanja: 

- Prijedlog rješenja o razrješenju i imenovanju člana, potpredsjednika i 

predsjednika  Odbora za zaštitu okoliša i prostorno planiranje 
 

Uvodno obrazloženje dao je predsjednik Odbora za izbor i imenovanje Zdravko Pernar. 

 
Vijećnici su sa  
13 glasova ZA 
0 SUZDRŽANIH glasova 
0 glasova PROTIV 
Prihvatili Prijedlog i donijeli 
 
R J E Š E N J E  
O razrješenju i imenovanju člana, potpredsjednika i predsjednika Odbora za zaštitu okoliša i 
prostorno planiranje 
(tekst Rješenja KLASA: 021-01/21-01/65, UR.BROJ:2170-5-04/05-23-3 prileži Zapisniku i čini 
njegov sastavni dio) 
 
KLASA: 024-02/23-01/24 
UR. BROJ:  2170-5-04/11-23-3 
Crikvenica, 28. studeni  2023. 

 
Izvod iz Zapisnika pripremila   Predsjednica Gradskog vijeća 
Stručna referentica za pripremu  

sjednica Gradskog vijeća            mr.sc. Vesna Car Samsa, dipl.ing. 

i kolegij gradonačelnika 

Dubravka Pobor 
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